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1 Mötets öppnande

Ordförande Jan-Eric Berglund hälsade de närvarande välkomna

och förklarade mötet öppnat.

En tyst minut togs för hedrande av bortgSna medlemmarna

L-otta Calmano och Ove Medin

2 Fastställande av dagordning

Utskickad dagordning fastställdes.

3 Kallelse

om kallelse skickats ut på vederbörligt sått besvarades med

4 Antal närvarande

Antalet representerade fastigheter uppgick tll 24 stycken:

Parisvägen:28 och 29

Paris GökvägJ

Parisslingan:2,3, 8, l-0, L2, !3, 14, 16, 18, 24, 25, 27,28, 13,
44, 42, 44,56,60, 64 och 67.

Ja.

5 Ordförande och sekreterare till mötet



Till ordforande och sekreterare till mötet valdes Jan-Eric

Berglund och Lars-Enar Lindberg

5 Val av iusteringsmän och tillika rösträknare

Tilljusteringsmän och tillika rösträknare valdes Lars Palm och

Robert Stolt.

7 Stvrelsens berättelse

Årets verksamhetsberättelse hade skickats ut i vederbörlig

ordning

Styrelsen hade under verksamhetsåret 20tZ 4 styrelsemöten.

8 Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp av föreningens revisor Ulf

Lundin.

I Ansvarsfrihet för stvrelsen under det eågna året

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gågna året.

10 Val av ordförande under ett år

Till föreningens ordförande under ett år omvaldes Jan-Eric

Berglund.

lL Val av vice ordförande under wå år



L2

Till vice ordförande under två år valdes Lars-Enar Lindberg

Val av sekreterare under två år

Till sekreterare under två år omvaldes Christian de ffrare

13

Göran Kölborn och Katharina Ölander omvaldes att representera

valberedningen under två år.

14 Val av en representant i vägföreningen under ett år

Som representant i vägföreningen valdes Sven Gustafson under ett

15 Val av suppleanter i stvrelsen under ett år

Som suppleanter i styrelsen under ett år valdes Thomas Ernebäek

och Robert Stolt.

16 Val av två revisorer under ett år

Kia Engskog valdes till revisor under ett år och en vakant.
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Samtliga byggnader vid klubbhuset skall målas under sommaren samt

snyggas upp inför den stundanden 50-årsfesten.

18 Förslae till budeet för kommande verksamhetsår

Det utskickade förslaget och de av Johan Rosenquist förklarade

svå rfö rståtiga su m m o r so m va r p res e nte ra de, go dkä nde s fö rsla get

av mötet.

t9 Beslut om årsavgift för kommande period

Årsavgiften beslutades av mötet att vara oförändrat 200:- under

kommande period.

2A Behandlins av från medlemmar inkomna motioner

lnga motioner har inkommit.

2l Övriea fråsor

Styrelsen påtalade att eldningsplatserna är endast till för det

brännbara avfalt som härrör titf det som kommerfrån aHmänningvid städdagar.

Påfyllning av sand på badstrand bör göras.

Visitering av brevlådor (samlingslådor) bör göras med jämna mellanrum

för att minska risken för överfulla lådor.

50-års festen kommer att gå av stapeln 2013-08-10.



Mötet beslutade om att förutom de 1S0:-ffastighet som föreningen

skjuter till tilt festen skaft avgiften vara l:OO-t person och för bam under t0 år

skall det vara gratis

Bo Eriksson ansåg att föreningen skall stå för kostnaden för slamsugning

av brunnar.

Då ingen motion har inkommit i ärendet bordlades frågan.

Lars-Enar informerade om det senaste angående VA. Kommunen har

skrinlagt kapellskärsleden och ska istället bygga en kulvert och ansluta

avloppet till Norrtälje reningsverk.

22 Avslutning

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse och önskade

entrevlig sommar.

Vid protokollet:
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